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 4172אפריל  71 חמישי יום 
 4102/3מס' פרוטוקול ישיבת המועצה מן המניין 

 1022/שעה  02/3 במרץ 02מיום שלישי, תאריך 
 מקום הישיבה0 אולם הישיבות

 
 ראש העירייה - טלאל אלקרינאוי משתתפים ה"ה: 

 מ"מ וסגן ראש העירייה - אבו מדיע'ם עטא   
 סגן ראש העירייה - ד"ר עאמר אלהוזייל   
 סגן ראש העירייה - אחמד אלנסאסרה   
 המשנה לרה"ע - מחמד אלקרינאוי   
 המשנה לרה"ע - רבחי אבו אלטייף   
 חבר העירייה -  חליל אלטורי   
 חבר העירייה -  יוסף אבו זעילה   
 חבר העירייה -  יוסף ג'בור   
 חבר העירייה - ד"ר מאזן אבו סיאם   
 חבר העירייה - סלמאן אבו גררה   
 חבר העירייה - עו"ד סמי סהיבאן   
 חבר העירייה - עודה אלעתאיקה   
 חבר העירייה -  פאיז אבו צהבאן   
       

 חבר העירייה -  יוסף אלרומילי  נעדר ה"ה:
 חבר העירייה -  נאיף אבו עאבד   
 חבר העירייה -  עקל אלזיאדנה   
      

 מזכיר העירייה -  עלי אבו אלחסן  סגל ה"ה:
 גזבר העירייה -רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה   
 מהנדס העיר - אברהים אבו סהיבאן   
 היועץ המשפטי של העירייה -  עו"ד שרון שטיין   
 מ"מ היועץ המשפטי של העירייה -  עו"ד דן שווץ   
 מבקר העירייה -  ניעאמר אבו הא   
 תקציבן -  ראיד אלקרינאוי   
  דובר העירייה -  מרזוק כתנאני   
 סגן מהנדס העיר - פאוזי אלקרינאוי   
     מנהל לשכת ראש העיר - אברהים אבו אלעסל   
 מנהל המחלקה לשירותים חברתיים -  סעיד אלעוברה   
 מנהל הוועדה לתכנון ובנייה -  פריד שקיר   

 
 דר היום0על ס

 
 ₪. 318131276בניית בי"ס אבן ח'לדון שלב ג' בסך  – 637אישור תב"ר מס'  .1

 

 ₪. 201888רכישת מתקני ביטחון בסך  – 636אישור תב"ר מס'  .8

 

 ₪. 8021772שיפור מיגון למסגרות האוכלוסייה בסך  - 632אישור תב"ר מס'  .3

 

 ובנייה כנציג רשימת אלופאק אלדימוקרטי.אישור מינוי עו"ד סמי סהיבאן1 לחבר וועדת המשנה לתכנון  .2

 

 161-168( אלבדר מגרשים 12שכונה ) – 372אישור תוכניות מס'  .0
 78( אלאימאן מגרש 86שכונה ) – 373מס'                          
 12( אלמרואה מגרש 0שכונה ) – 322מס'                          
 .380( אלנג'אח מגרש 12נה )שכו – 326מס'                          
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 מייל. –אישור המועצה לקבלת הזמנות לישיבות באמצעות דואר אלקטרוני  .7

 

 מינוי מורשה חתימה בחשבון בנק גני ילדים. .6

 

1 והחלטות הוועדה לענייני 8818דיון בדוחות ביקורת שנערכו ע"י רואי חשבון מטעם משרד הפנים לשנת  .2
 הביקורת.

 

 ע.הודעות ועדכונים מאת רה" .3
 

 טלאל אלקרינאוי0
 סעיפים: אישור תב"רים1 מיגון רווחה1 וביתני שמירה. 8אבקש לפני תחילת הדיון אישור הוספת 

 
 
 

 :     אושר פה אחד1 תוספת הסעיפים לסדר היום.החלטה
 
 

המועצה הקודמת, , שנבחר ע"י וועדת בחינה, ומינויו אושר בישיבת עו"ד שרון שטייןאנחנו רוצים לברך היועמ"ש החדש, 

, היום משתתף אתנו לראשונה, בישיבת מועצת 4172אנחנו מאחלים לו הצלחה, יתחיל עבודות בפועל בראשון לחודש אפריל 

 העיר.

 

שלווה את העירייה בתקופה שלא היה יועמ"ש עובד העירייה, ואנו מקווים להמשיך לשמור , לעו"ד דן שווץאנחנו גם מודים 

 על קשר עבודה.

 

 לסדר היום: ועכשיו

 

 ₪. 3,213,276בניית בי"ס אבן ח'לדון שלב ג' בסך  – 637אישור תב"ר מס'  – 1סעיף מס' 

 

 

 

 172417, סמל מוסד 771772:     אושר התב"ר פה אחד, כאשר מקור המימון מפעל הפיס, מענק מס' 62החלטה מס' 

 

 

 

 ₪. 20,888רכישת מתקני ביטחון בסך  – 636אישור תב"ר מס'  – 2סעיף מס' 

 

 

 :     אושר התב"ר פה אחד, כאשר מקור המימון:69החלטה מס' 

 ,,,7111,2,2מימון משרד החינוך הרשאה מס' ₪  11,,11                            

 השתתפות העירייה.₪  11,,2                            
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 ₪. 202,772שיפור מיגון למסגרות האוכלוסייה בסך  632אישור תב"ר מס'  – 3סעיף מס' 

 

 

 אושר התב"ר פה אחד, כאשר מקור המיון:     :28החלטה מס' 

 .%,2משרד הרווחה ₪  471,212                           

 מקרן לעבודות פיתוח .%,7 השתתפות העירייה ₪    12,411                           

                                  

 

 

 אישור מינוי עו"ד סמי סהיבאן, לחבר וועדת המשנה לתכנון ובנייה, כנציג רשימת אלופאק אלדימוקרטי – 2סעיף מס' 

 

 

 אושר מינוי חבר העירייה עו"ד סמי סהיבאן לחבר בוועדת המשנה לתכנון ובנייה.    : 21החלטה מס' 

 

 

 עאמר אבו האני:

 מספר חברי וועדת המשנה יהיה זוגי?כך 

 

 טלאל אלקרינאוי:

 יו"ר הועדה יהיה לו קול כפול במידה והתוצאה תהיה שווה.

 

 

 10/-/1/( אלבדר מגרשים 3/שכונה ) – 463אישור תוכניות מס'  - 0סעיף מס' 
 60( אלאימאן מגרש 01שכונה ) – 463מס'                                   
 3/( אלמרואה מגרש 2שכונה ) – 433מס'                                   
 .322( אלנג'אח מגרש 3/שכונה ) – 431מס'                                   

 
 טלאל אלקרינאוי0

החברים בישיבת המועצה הקודמת1 נדחו בקשות אלה ע"י מועצת העיר1 והייתה החלטה להביאם לדיון בישיבה זו1 כי 
 בקשו ללמוד את הנושא פעם נוספת1 כי ההחלטות בעניין זה התקבלו בתקופת המועצה היוצאת.

 
אנחנו מתבקשים לאשר בקשות של תוכניות שכבר אושרו בוועדת המשנה לתכנון ובנייה1 במועצה היוצאת1 והייתה 

 ממנהל הוועדה1 וממהנדס  העיר.יקים בוועדת התכנון ובנייה1 ויקבל הנתונים תלכל חבר מועצה הזכות לעיין ב
 

היזמים1 ועל פי בקשת משרד הפנים ומינהל מקרקעי ישראל1 וכפי  –אנחנו מעלים את זה1 עפ"י בקשת התושבים 
שציינתי1 מדובר ברצף שלטוני1 ולכן הנני מביא את זה לאישור מועצת העיר1 כאשר מדובר בשינויים ותוספות 

 למגרשים.
 

 עטא אבו מדיע'ם0
 אושרו בוועדה מחוזית. עדיין לא

 
 טלאל אלקרינאוי0

זה תהליך1 אבל על פי דין ועל פי חוק1 צריך להביא את זה לאישור מועצת העיר1 לכן אני מביא לאישור1 אלא אם יש 
 .?חברים יש להם מה להגיד

 
 
 
 
 

mailto:secrht@ladpc.gov.il


 

 9מתוך  2עמוד   

 

    secrht@ladpc.gov.il: mail-E                     88-0084898פקס :    88-0084888טל :   85358מיקוד  -רהט    8ת.ד.    

 רבחי אבו אלטייף0
ואני מבקש דברי ירשמו בפרוטוקול1  אני מבקש ממנהל הוועדה1 וממהנדס העיר להציג לנו על תוכניות במה מדובר1

כי השטחים האלה נחוצים לעירייה1 ולא יכול להיות שכל אחד שסמוך לשטח ציבורי ירוק1 או שטח לבנייני ציבור 
משתלט עליו בכוח1 או שמנסה לספח אותו למגרש שלו1 בדרך כזו או אחרת1 אני רוצה1 שמהנדס העיר1 זה דעתי וכל 

 צה.אחד יביע דעתו איך שהוא רו
 

יום לא האני חושב שמועצת העיר אין לה זכות או סמכות להיות גם וועדת תכנון ובנייה באותו זמן1 כי מועצת העיר 
 כנון ובנייה1 אלא יושבת כמועצת העיר.תיושבת כוועדת 

 
 טלאל אלקרינאוי0

התוכניות של המבקשים1 כי זאת הנחיה של משרד הפנים1 לא אני שאשרתי את זה1 זה קבלתי1 ועל פי דין צריך לאשר 
 כאן יש רצף שלטוני1 כי זה יהיה גם בעתיד.

 
 אנחנו דחינו את זה לפני חודש1 כדי לא להציג מפות ומי שיש לו שאלות יפנה למנהל הוועדה ויקבל כל האינפורמציה.

 
 רבחי אבו אלטייף0

א1 וחלק מהשטחים הם שטחי אז אני אומר לך1 חלק מהשטחים1 הם שטחים למבני ציבור1 ושטחים ירוקים גריד
 ציבור לא יכול להיות כל פיסת אדמה לחלק אותה1 למישהו כזה או אחר.

 
אני הייתי מאז ומתמיד נגד סיפוח שטחים ציבוריים לכל תושב1 הבקשות האלה הם לא נחוצים1 זה השתלטות 

 לשמה1 ואין לאף אחד מהם מצוקת מגורים.
 

 טלאל אלקרינאוי0
העיר1 לא באים לוותר על שטחי הציבור בקלות1 אבל זה דברים כבר נידונו בוועדת המשנה  גם אני וכל חברי מועצת

 לתכנון ובנייה ואושרו1 והתושבים קבלו הנחיות לתכנן1 התושבים כבר הוציאו כסף1 והם בנו על זה.
 

ם להתנהג זה לא איתי לבטל כל מה שהוחלט עליו במועצה היוצאת1 זה לא מקצועי1 זה לא חוקי1 אנחנו צריכי
 ממלכתי.

 
 פאיז אבו צהבאן0

התוכניות תואמות את מסמך המדיניות בעניין השטחים הציבוריים1 ויוזמי התוכניות הונחו לפעול בהתאם1 אני 
 חושב.

 
 רבחי אבו אלטייף0

השטח הירוק שאמורים לספח אותו לאחד המבקשים הוא השטח היחידי הירוק שנמצא בשכונה1 ותרשו לי לציין 
דברים1 ניסו להסיט נגדי מבינם נמצאים במליאה הזו1 ואחרים לא נמצאים במליאה1 ואני לא סופר אותם מספר 

ממטר1 כי אני פועל מתוך דאגה לאינטרס הציבורי1 ויושר והגינות. קבלתי גם איומים1 והפעילו נגדי לחצים1 ואם 
 ימשכו דברים כאלה נגדי אני אפנה לגורמי אכיפת החוק במדינה.

 
מקבל השיטה הזו1 וזה דווקא יעודד אותי לעבוד באופן הגון ויישר ללא משוא פנים1 וזו הדרך שאני מאמין  אני לא

 בה1 ואף אחד לא ייקח ממני הקרדיט הזו.
 

 טלאל אלקרינאוי0
קודם כל אנחנו מגנים בתוקף כל איום על נבחר ציבור או עובד ציבור1 לא מתקבל עלינו איום על נבחר ציבור כי הוא 

 שה עבודתו נאמנה.עו
 

אנחנו רשות מקומית1 וחבריה נבחרים1 במדינה דמוקרטית1 ומותר לכל אחד להתבטא בדרך שמאמין בה1 במסגרת 
 החוק והתקנות1 ולגיטימי שכל אחד יומר דעתו בעניין זה1 ושלא יתפרש שזה נגד התושב אישית.

 
ובנייה1 ואישור העירייה הוא שלב במסכת האישורים1 היום אנחנו מאשרים מצב שאושר על ידי וועדת המשנה לתכנון 

האישור הסופי הוא של הוועדה המחוזית לתכנון ובנייה1 או המועצה הארצית לתכנון ובנייה1 יתכן שהמוסדות 
 התכנון הגבוהות לא יקבלו את אישור העירייה..
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 : רבחי אבו אלטייף
 זה לא משכנע אותי1 ואני מצביע נגד.

 
 טלאל אלקרינאוי0

 ני מביא להצבעה1 מי בעד אישור התוכניות שעל סדר היום.א
 .נמנע /נגד,  /חברים,  0/בעד 

 
 

1 וכפי שאושרו בוועדת המשנה לתכנון 1326 1322 1373 372אושר ברוב קולות1 התוכניות מס'      300החלטה מס' 
 ובנייה רהט

 
 

 מייל –אישור המועצה לקבלת הזמנות לישיבות באמצעות דואר אלקטרוני  – 6סעיף מס' 
 

 טלאל אלקרינאוי0
אנחנו בעידן הטכנולוגיה1 והגיע הזמן להשתמש במייל1 בזה יש יעילות1 מהירות1 חסכון בנייר1 ושעות עבודה1 

כולם משכילים ויודעים והנבחרים ישמשו גם דוגמא לייתר העובדים בעירייה1 וברוך השם כל חברי המועצה היום 
 להשתמש בטכנולוגיה.

 
 סמי סהיבאן0

 זה בנוסף להזמנה בכתב?
 

 עו"ד דן שווץ0
חבר שרוצה להמשיך לקבל1 לפי הנהוג בפקודה זה אפשרי1 אבל זה מחייב הקפדה על קבלת האישור מהגורם המקבל 

 שמאשר קבלת הדואר האלקטרוני.
 

1 ומתוכננות לכל השנה1 ההזמנה מעדכנת את החברים מה על סדר בנוסף לזה1 הרי ישיבות המועצה קבועות מראש
 היום.

 
 טלאל אלקרינאוי0

 אני מבין שאין מתנגדים.
 
 

אושר פה אחד1 לקבל הזמנות לחברי המועצה באמצעות המייל1 דואר אלקטרוני1 ועל חברי      340החלטה מס' 
 המועצה לאשר קבלת המייל.

 
 

 מינוי מורשה חתימה בחשבון בנק גני ילדים – 1סעיף מס' 
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל0
מאחר ומנהל גני הילדים עו"ד עאמר אלעתאיקה התפטר מתפקידו לניהול גני הילדים1 אנחנו צריכים למנות אחר 

במקומו1 אך מאחר ועדיין לא מונה אחר1 מבקש לאשר מינוי אחד מהמינהל הכספי להיות מורשה חתימה1 ושיהיה 
תקציבן 1 ועל הגזבר לבחור  –מנהל התקשרויות ותשלומים1 או ראיד אלקרינאוי  –מאלה: סלימאן אבו סכות  אחד

 באחד מהם.
 

 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה0
 מאחר וסילמאן אבו סכות1 מלווה ויותר מומחה בעניין חשבונות בנקים1 אני מציע אותו.

 
 

רשה חתימה בחשבון ו1 מנהל התקשרויות ותשלומים למסכותסלימאן אבו אושר פה אחד למנות      330החלטה מס' 
 בנק לגני הילדים.
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 , והחלטות הוועדה02/0דיון בדוחות ביקורת שנערכו על ידי רואי חשבון מטעם משרד הפנים לשנת  – 3סעיף מס' 
 לענייני הביקורת

 
 טלאל אלקרינאוי0

1 וכמו כן גם 8818המפורט והדוח הכספי לשנת יש לציין שנשלח עם ההזמנה לישיבת המועצה1 דוחות הביקורת1 
 .1618112מתאריך  118812פרוטוקול ישיבת הוועדה לענייני ביקורת בעירייה1 ישיבה מס' 

 
 .8818הדוחות נערכו על ידי שלום פרץ ושות' רואי חשבון1 והן מתייחסות לשנת הכספים 

 
 ות הדיבור היא ליו"ר הוועדה לענייני ביקורת.אני מבקש ממבקר העירייה1 להציג דו"ח הביקורת1 ולאחר מכן רש

 
 מר אבו האני0אע

האמת1 זה לא דוח של מבקר העירייה1 זה דוח שהוכן על ידי רו"ח שמונה על ידי משרד הפנים1 אך1 יש לציין שחברי 
 ל ישיבת הוועדה.קותיהם מופיעות בפרוטווהוועדה לענייני ביקורת דנו בדוח הזה1 והחלט

 
לדוח הביקורת המפורט1 והן מתייחסות לביצוע בתקציב הרגיל1  7הביקורת מופיעות   בעמוד עיקר ממצאי דוח 

ולביצוע בתקציב הפיתוח1 ורישומי דיווח כספי והתקשרויות1 מערך השכר והעסקת עובדים1 ארנונה ומים1 מנגנוני 
 1 ועוד מעקב אחר תיקון ליקויים משנה קודמת.בקרה וביקורת פנים

 
1 וכמו כן שהעירייה 8811בשנת  76.0%במקום  26.00% -הביקורת שהייתה ירידה בשיעור הגביה ל הבולט1 התייחסות

מתחילה בביצוע פרויקטים לפני קבלת אישור משרד הפנים1 הערה זו חוזרת על עצמה בכל דוח1 ויש לציין שהדוח 
רה על עצמה1 ליקוי תוקן וקיים לקבל אישור היועמ"ש1 גם הערה זו חז התייחס גם שהעירייה חותמת על חוזים מבלי 

טופס שהיועמ"ש מאשר החוזה לפני החתימה1 הדו"ח התייחס שהעירייה טרם מינתה יועמ"ש עובד העירייה1 
 הממצא זה תוקן1 והיועמ"ש יושב אתנו בישיבה היום1 עו"ד שרון שטיין.

 
 ים.מים הקודבמעקב אחר תיון ליקויים משנים קודמות הייתה התייחסות  מה הסטטוס של הליקוי

 
 עו"ד דן שווץ0

 המעקב אחר תיקון ליקויים1 זה הערות ביקורת משרד הפנים1 זה לא של צוות תיקון הליקויים שרה"ע ממנה.
 

 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה0
 בנוסף מתקיימת ישיבה במחוז במשרד הפנים1 ודנים מה תוקן ומה עדיין בשלבי תיקון.

 
 טלאל אלקרינאוי0

1 כדי לדון בממצאי הביקורת במשרד הפנים1 אצל הממונה על המחוז. ומצפה 8812מאי  אנחנו מוזמנים בחודש
 מהצוות לבחון את התיקונים1 וימליץ על פעולות הלכה למעשה לתיקון הליקויים.

 
 עו"ד סמי סהיבאן0

ר1 כפי בתור יו"ר הוועדה לענייני ביקורת1 הוועדה התכנסה ודנה בממצאי הדו"ח1 והגישה המלצותיה למועצת העי
 .1118812 בישיבת מס' 16.8.12שמופיע בפרוטוקול הישיבה1 מיום 

 
יש לציין שבתגובת העירייה לממצאי הדוח לא מצאה וועדת הביקורת התייחסות לגבי השפעת סקר הנכסים על 

 הירידה באחוז הגבייה1 ואני חושב שזה כן השפיע על הירידה בשיעור הגבייה.
 

ממליצה לבדוק מה גורם לעיכוב באישור התב"ר על ידי משרד הפנים1 דבר שגורם  בעניין אישור התב"רים הוועדה
 שהעירייה תתחיל בפרויקט לפני קבלת האישור1 וזה אחת הסיבות שגורם לעיכוב בביצוע הפרויקטים.

 
ולגבי ההתייחסות לתדירות כינוס וועדת הביקורת1 הוועדה החדשה תדאג להתכנס לפי הפקודה1 אבל ההערה ניתן 

להחיל אותה על כל וועדות העירייה1 אם הוועדה לא מתכנסת על רה"ע לכנס אותה ולקבוע סדר יומה1 ובמידה ואין 
 דה כראוי.ישיפור1 מועצת העיר מתבקשת למנות חברים אחרים בוועדה על מנת שהוועדה תמלא תפק

 
 העירייה1 ומאחלים לו הצלחה. נה לעירייה יועמ"ש עובדומלגבי מינוי היועמ"ש1 הוועדה רואה שהליקוי תוקן1 ו
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 ו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה0ר

 רוצה לשים הדברים בפרופורציות הנכונות1 ושעל חברי המועצה לדעת: 
 .28% -עניין הירידה בשיעור הגביה1 סקר הנכסים תוצאותיו הגדילו היקף חיוב הארנונה בכ .1
 

 רבחי אבו אלטייף0 
 .8818 -אבל סקר הנכסים אושר ב

 
 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה0

אבל החיובים1 היו בשלבים1 בעניין אישור פרויקטים1 נכון שיש פרויקטים1 מתחילים בהם לפני קבלת אישור משרד 
 הפנים.

 
לגבי אישור היועמ"ש1 נקבע נוהל וזה מבטיח שכל חוזה לפני החתימה יאושר ע"י היועמ"ש1 למרות שיש חוזים 

נערכים על ידי היועמ"ש1 והוא שותף בשלב  הכנת החוזה. החוזים שהתייחסה להם הביקורת הם חוזים שאושרו עוד 
חדש להנלת חשבונות1 שמופעל עד היום  1 והם מתחדשים אוטומטית1 ובכל מקרה העירייה פרסמה מכרז1330בשנת 

 .1330ע"י משרד בר ניר1 מאז 
 

 עטא אבו מדיע'ם0
אני למדתי את הדוח1 ומבקש תשובות למספר הערות: ההנחות בארנונה בשנת הדו"ח היו יותר ממה שנקבע1 ויש 

יא לא שנת בחירות1 ה 18818 ויש לציין ששנת 8811חריגה1 ולגבי שיעור הגביה1 הייתה ירידה דרסטית ביחס לשנת 
והדו"ח סותר עצמו כאשר הוא מפגרן לחברת הגביה "מלגם" מצוינת כאן תמונה ששיעור הגביה ירד1 ושיעור ההנחות 

 גדל?
 

ואני פונה לדרג המקצועי1 והדרג הפוליטי מדוע לא הופעלו הסנקציות נגד חברת "מלגם" היות ולא עמדה בשיעור 
 הגביה הדרוש?

 
י יו"ר וועדת הביקורת1 כי הירידה בשיעור הושפעה מתוצאות סקר הנכסים1 לא קבלתי הסבר כאן אני סותר את דבר

 משכנע למה שיעור הגביה ירד בצורה משמעותית.
 

שובה תהערתי האחרונה1 הביקורת התייחסה שהעירייה השתמשה בכספים מהקרן לעובדות פיתוח1 ואני מבקש 
 מגזבר העירייה.

 
 מחמד אלקרינאוי0

בקופת גמל1 אני מציין1 שזה חייב לתקן ₪ אלף  81808העירייה לא הפקידה סך של  – 1ויים1 בסעיף גליקבמעקב אחר 
 אותו1 ולא לפגוע בכספי העובדים ואפילו זהו עבירה פלילית.

 
 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה0

 .8812 -זה תוקן ב
 

 מחמד אלקרינאוי0
1 8818נבחרים1 חובות בארנונה ומים בשנת  8 -מעובדי העירייה1 ול 18 -למעקב אחר תיקון ליקויים1 מציין ל 7בסעיף ג

1 צויין שהליקוי לא 11לא מתקבל על הדעת שעובד עירייה מקבל שכר מהעירייה1 הוא יהיה חייב בארנונה1 ובסעיף ג
 תוקן1 זה דורש תיקון מידי.

 
 אחמד אלנסאסרה0

 ומרה חתימה על חוזים בלי אישור היועמ"ש1 זה דורש תיקון ולא יחזור על עצמו.רואה בח
 

 לא מקובל עליי להשתמש בכספי הקרן לעובדות פיתוח1 ללא המטרה שלשמה מיועד הקרן.
 

 לסיכומו1 הביקורת בונה ויש ללמוד ממנה1 אני רוצה בשנה הבאה שכל הליקויים יתוקנו.
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 טלאל אלקרינאוי0
 רוצה לסכם.

חברים1 כל ארגון שעובד ומתפקד1 סביר להניח שיהיו טעויות1 ואני לא בא להשליך על הקדנציה הקודמת1 לא רוצה 
 .ילהשתמש בדו"ח כמו שהשתמשו בדוחות נגד

 
אנחנו צריכים להתנהג ולהיות ממלכתיים1 יש ליקויים ואנחנו מצפים לתקן אותן ושלא יחזרו על עצמם1 והנני מבקש 

יקויים יתכנס מיד1 ולעבוד על תיקון הליקויים1 ולהנחות את הפקידות בעירייה1 שלא לחזור על מהצוות לתיקון ל
 ליקויים מעין אלה1 ולתקן את הליקויים במהירות.

 
טעות מכוונת לא לרחם על אף אחד1 אם היא באה להכשיל  אבל,זה לגיטימי לטעות1 אבל החוכמה לתקן את הטעות1 

 ידות.את העיריה או פוגעת בטוהר המ
 

לכן אני מציע לאמץ את הדוחות1 ומורה על תיקון הליקויים מידית1 ולכנס צוות תיקון הליקויים1 ולהנחות  כל 
 הפקידות בעירייה שיש לעבוד לפי הנוהלים התקינים1 ולהימנע מלשנן ליקויים כאלה.

 
 

 רות.:     אושר פה אחד לאמץ הדוחות1 ולהורות על תיקון הליקויים במהי32החלטה מס' 
 
 

 הודעות ועדכונים מאת רה"ע – 3סעיף מס' 
 

 טלאל אלקרינאוי0
 

עיריית רהט חברה בוועד הרשויות הערביות1 ובוועדת המעקב לענייני האוכלוסייה הערבית   - יום האדמה 3.1
1 יום האדמה1 העירייה מושבתת1 בהתאם להחלטות וועד ראשי הרשויות 12במרץ  38בישראל1 לכן1 ביום 

 וועדת המעקב1 השביתה כללית1 כוללת אפילו מוסדות החינוך.
 

ונהרגו בו אנשים1 חפים מפשע1 יום האדמה1 מציין הפגיעה באדמות של  יום האדמה1 זה יום היסטורי1 נפגעו
 הערבים1 לכן אנחנו מצטרפים להחלטת וועדת המעקב של ערביי ישראל.

 
 ן" על כביש דימונה1 כל החברים מוזמנים.ייבאותו יום מתקיימת עצרת בכפר הבלתי מוכר "סוא

 
 המדינה1 וזו דרישה לגיטימית ומאבקינו צודק. המאבק הוא להגיע לשוויון בזכויות במדינה1 וכאזרחי

 
פים בעשייה1 אנחנו משלמים חובותינו1 ומגיע לנו זכויות1 ועובדה אי סיום הסדרת תאנחנו אזרחים שו

קרקעות פוגע בפיתוח הישובים המוכרים1 ורהט היא אחת מהם1 ואם המדינה תקבל החלטה נכונה1 זה יביא 
 טוב לכולם.

 
 פאיז אבו צהבאן0 

קש הערה1 יש להסדיר העניין עם וועד העובדים1 כי בשנה שעברה העובדים דרשו תשלום1 והנושא הגיע לבית הדין מב
 לעבודה.

 
 טלאל אלקרינאוי0

 אנחנו מצפים מהעובדים שהם חלק מהמרקם הזה1 שייתן חלקו1 וכמו שזה פועל בכל הרשויות הערביות בישראל.
 

אלקרינאוי לבוא בדברים עם וועד העובדים לגבי יום האדמה1 ושינהל אנחנו מסמיכים את המשנה לרה"ע מוחמד 
 איתם משא ומתן ויגיעו להסכמות.

 
 

מוטל עליו בלטפל בעניין   הופקדהתקיימה ישיבה עם שר החקלאות ש – ישיבת עבודה עם שר החקלאות 3.8
את נושא תביעות האוכלוסייה הבדואית בנגב1 בישיבה השתתפו ראשי  הרשויות הבדואיות1 העלינו בפניו 

1 השקעות בישובים1 ולהפוך אותם לישובים בראברהבעלות1 הסדר קרקעות1 עניין הריסות מבנים1 יישום חוק 
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אטרקטיביים1 וההתרשמות שלי1 מהשר1 הוא ענייני1 ומקצועי1 ומגלה הבנה לבעיות האוכלוסייה הבדואית1 
א רשות  להריסת יתיישבות הבדואית1 לצערי ההוא רוצה  ומעוניין להביא פתרונות1 עניין הרשות להסדרת הה

 ההתיישבות הבדואית.
 

הבטיח לעשות בדק בית  ברשות1 ובתקווה שהטיפול יביא למפנה בפיתוח הישובים הבדואיים1 על ידי השקעה 
1 וזה יהיה ישירות על ידי משרדי הממשלה ללא מתווכים באמצע1 אנחנו לא רוצים מושלים בפיתוחםמסיבית 
 העידן הזה חלף מזמן.צבאיים1 

 
גיע למשרד ממשלתי1 אלא באמצעות מהבעתי בפניו שאנחנו ראשי רשויות נבחרים1 לא ייתכן מצב כזה1 שאני 

מתווך1 אנחנו יכולים לנהל עצמינו כמו יתר הישובים והרשויות במחוז1 כמו אופקים1 נתיבות1 דימונה ובאר 
 שבע1 ואנחנו יכולים לקדם הנושאים שלנו.

 
 הכבוד למי שעובד ברשות להתיישבות הבדואית1 לא מספק נתונים מה הושקע בהרחבת רהט.ועם כל 

 
 אנחנו נבקש לספח את כל בתי הקברות שבפזורת רהט1 על מנת שנוכל לפתח אותם. – וועדת הגבולות 3.3

 
 

לי 1 ויעשו עבודות בלידייםקחו החוק יזה בלתי אפשרי שאנשים י – בלי היתר פעולות שנעשות ע"י תושבים 3.2
עצמם1 ומסכנים  אלה מסכנים היתר1 הוועדה המקומית לתכנון ובנייה הוציאה צווי הפסקת עבודה1 אנשים

 האנשים שעובדים במקום1 אני מתריע שמי שעושה דבר על דעת עצמו הוא יישא בתוצאה.
 

 מצפה לגיבוי מוחלט מהמועצה1 כדי למנוע אסונות.
 

 עטא אבו מדיע'ם0
 ופעולה1 שתביא סדר ותמנע אסונות. אנחנו מגבים רה"ע בכל צעד

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל0

 לערב את המשטרה1 אם קיימת סכנה.
 

 טלאל אלקרינאוי0
 אני מודה לחברים .

 
 ננעלה הישיבה,

 03./102/שעה 
 
 

___________                 ______________ 
 טלאל אלקרינאוי         עלי אבו אלחסן
 ראש העירייה          מזכיר העירייה

 
 

 תפוצה:
 מבקר המדינה 

 הממונה על המחוז1 משרד הפנים 
 חברי העירייה
 גזבר העירייה

 היועץ המשפטי של העירייה
 דובר העירייה

 מבקר העירייה
 הנהלת חשבונות

 חשב מלווה.
  -------------------------------------------- 

 הודפס ע"י וינברגר מירי מזכירת מזכיר העירייה
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